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Language: Chinese

ALL AROUND YOU
Xin Tong (Chantalle Ng) works for a secretive public relations company Shadow. In a chance encounter with 
Shi Yang (Zhang Ze Tong), she helped him regain his job as a waiter after he was fired from the restaurant due 
to an online complaint by an unhappy customer. Xin Tong was able to do so by shifting online opinions of 
netizens. Impressed, Shi Yang joins Shadow and works alongside IT expert Wei Ren (Shane Pow) and lifestyle 
influencer Bao Bao (Regene Lim). 

The young team helps their unique set of clients deal with online problems, especially those suffering from 
cyber bullying and falsehoods. However, Shi Yang soon discovers that each team member is more connected 
than they thought — all four had been victims of online crime, and are in some way linked to the founder of 
Shadow, Huo Jun Hao (Desmond Tan). Who is Jun Hao and what is his purpose for hiring them? Is he working 
for the common good or hiding malicious intent?

Cast:	 Chantalle Ng, Zhang Ze Tong, Shane Pow, Regene Lim, Desmond Tan, Romeo Tan, Gini Chang,  
	 Ye Jia Yun, Priscelia Chan, Yao Wen Long, Herman Keh, Kiki Lim, Felicia Chin, Brandon Wong,  
	 Sheryl Ang, Zhai Si Ming, Aileen Tan , Tyler Ten, Juin Teh, Jernelle Oh, Zane Lim, Vanessa Ho

回路网
黎欣彤（黄暄婷）加入了一家名为 Shadow 的神秘网络公关公司，利用和操作社交媒体舆论，协助遭到网络 
舆论霸凌，面临危机的客户。她偶然结识了侍应生陈世洋（张哲通）。世洋得罪了食客，而这名食客将整件事
情放上网，害他被解雇。欣彤成功让舆论偏向世洋，帮他扭转局势，还让餐馆重新雇佣他。世洋很欣赏欣彤的 
工作，于是毛遂自荐加入欣彤的网络公关公司，并与酷帅的电脑高手庄维仁（包勋评），爱耍宝的女网红岳宝宝 
（林詠谊），一同伸张正义，协助各种受网络舆论打击的客户。三人将在欣彤的带领下，运用各种手段，解决一
连串的社会网络个案。

可是，世洋发现每个成员比他想象中还更灵通，原来他们曾是网络罪案的受害者，与Shadow 创办人霍君豪 
（陈泂江）有联系。霍君豪到底是什么人？他雇佣这些年轻人的目的到底是什么？他这么做是为了伸张正义，
还是另有企图？　

演员：	 黄暄婷、张哲通、包勋评、林詠谊、陈泂江、陈罗密欧、曾晓晴、叶佳昀、曾诗梅、姚彣隆、郭坤耀、	 
	 林昭婷、陈凤玲、黄炯耀、洪丽婷、翟思铭、陈丽贞、邓伟德、郑六月、胡煜诗、林子颖、何鎂琪

Episode:	 5 x 60 minutes
Producer:	 Mediacorp Studios 
Distributor:	Mediacorp


